
PROTOKÓŁ Nr III/10

z III posiedzenia Rady Gminy Mielnik
w dniu 17 grudnia 2010 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy o godz. 900, 
zakończyła się o godz. 1245.

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia  III  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Przewodniczący Pan  Jan 
Zduniewicz.

Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Jolantę Galecką.

Do punktu 2.

Przewodniczący  Rady  Gminy  przedstawił  radnym  porządek  obrad  III  sesji  Rady 
Gminy oraz zgłosił wniosek o uzupełnienie przedstawionego porządku obrad o dwa punkty. 
Zaproponował  aby w  punkcie  3  znalazła  się  „Informacja  z  działalności  Wójta  Gminy w 
okresie  między  sesjami”,  a  w  punkcie  12  obrad  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru 
przedstawiciela Gminy Mielnik do Rady Społecznej SP ZOZ w Siemiatyczach”.

Za  wnioskiem Pana  Przewodniczącego  w  sprawie  uzupełnienia  porządku  obrad  o 
punkty  „Informacja  z  działalności  Wójta  Gminy  w  okresie  między  sesjami”  i  „Podjęcie 
uchwały w sprawie  w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Mielnik do Rady Społecznej 
SP ZOZ w Siemiatyczach” opowiedziało się 14 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie, 14 głosami za, ustaliła porządek obrad III sesji Rady Gminy.

Porządek obrad III sesji Rady Gminy brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.
6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej  Rady 

Gminy.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  Rady 

Gminy.
9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji ds. Organizacyjnych, Społecznych i 

Obywatelskich Rady Gminy.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady Gminy.
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11. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  miesięcznego  Wójta  Gminy 
Mielnik.

12. Podjęcie uchwały w sprawie  w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Mielnik do 
Rady Społecznej SP ZOZ w Siemiatyczach.

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
14. Wolne wnioski.
15. Zakończenie obrad

Do punktu 3.

Pan Wójt przedłożył  Radzie  Gminy informację  ze swojej  działalności  w okresie  między 
sesjami:
Chociaż minęło dopiero 4 dni mojej pracy, to jednak chciałbym przedstawić swoje pierwsze 
działania,  podjęte  na  nowym  stanowisku.  Przez  ten  krótki  okres  poznawałem  przede 
wszystkim tematy i obszary, które należą do zadań Wójta, sposób i organizację pracy urzędu.
Obecnie do najistotniejszych spraw  należy ustalenie warunków porozumienia ze Starostwem 
Powiatowym   w sprawie  nowych  umów na  odśnieżanie  naszych  dróg i  podjęcie  działań 
związanych  z  ratowaniem  projektu  odnośnie  kanalizacji,  ponieważ  jest  on  zagrożony. 
Informuję również radnych, że projekt związany z białym orlikiem, dotyczący lodowiska nie 
może być u nas na razie realizowany.  Był to okres dość intensywnej pracy, obecnie trwają 
prace  nad  opracowaniem  zmian  organizacyjnych  urzędu  gminy  i  niektórych  jednostek 
samorządowych oraz poznawanie problemów i zadań gminy. Myślę, że kolejne informacje 
będą  bardziej  szczegółowe  i  już  na  kolejnej  sesji  będę  mógł  przedstawić  Państwu 
sprawozdanie z realizacji trwających inwestycji.
Życząc owocnych obrad Wójt Gminy zakończył swoją wypowiedź.

Do punktu 4.

Interpelacja nr 1/10 Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
Składam  interpelację  w  sprawie  wykonania  oświetlenia  drogi  dojazdowej  i  terenu  przed 
cmentarzem w Niemirowie oraz uzupełnienia oświetlenia części ulicy Szpitalnej w kierunku 
Placu Wyzwolenia.

(w załączeniu na str ........ prot.)

Interpelacja nr 2/10 Pana Stefana Troca
1.  W  związku  z  likwidacją  kursów  autobusów  na  terenie  gm.  Mielnik,  zgłaszam  pilne 
przywrócenie  kursu  w  godz.  14.40  w  dniach  nauki  szkolnej.  Autobusem  tym  wracają 
uczniowie ze szkoły w Siemiatyczach.
2. Jakie drogi na terenie wsi Moszczona Królewska ujęte są do odśnieżania? – o odpowiedź 
proszę na piśmie.

(w załączeniu na str ........ prot.)

Interpelacja nr 3/10 Pana Władysława Stankiewicza
Problem dotyczy odśnieżania chodników w miejscowości Mielnik, który polega na tym, że 
każdy z  mieszkańców odśnieża  chodniki  przy swoich  posesjach,  natomiast  chodniki  przy 
posesjach osób, które mieszkają poza Mielnikiem pozostają nieodśnieżone. Czy ten problem 
podziela władza gminna i czy zostaną podjęte kroki w celu wyeliminowania tego problemu?

(w załączeniu na str ........ prot.)
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Interpelacja nr 4/10 Pana Zbigniewa Jonio
Składam interpelację o ustalenie włączania i wyłączania oświetlenia ulicznego jak najbardziej 
ekonomicznego. 

(w załączeniu na str ........ prot.)

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
1. Czy podjęte zostały działania w celu wyeliminowania w naszej wodzie bakterii i czy 

jest nadzieja na to, aby korzystać z niej bez chlorowania?

Zapytanie Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
1. Czy jest możliwość aby w Niemirowie zrobić dekorację związaną ze świętami Bożego 

Narodzenia?

Pan Przewodniczący Rady poinformował radnych, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
zostaną udzielone w punkcie 13 obrad.

Do punktu 5.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił wszystkim procedurę wyboru Wiceprzewodniczącego
Rady Gminy.

W  celu  dokonania  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady,  11  głosami  za,  przy  3 
głosach  wstrzymujących  się  Rada  Gminy  powołała  komisję  skrutacyjną  w  następującym 
składzie :

1. Pan Maciej Mormol
2. Pani Alina Hackiewicz Stępień
3. Pan Lucjan Kożuchowski

Przewodniczący  Rady poprosił  radnych  o  zgłaszanie  swoich  kandydatur  na 
Wiceprzewodniczącego Rady.

Na  stanowisko  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  zgłoszono  następujące 
kandydatury:

1. Pana Sławomira Pytla
2. Pana Władysława Stankiewicza

Obaj  kandydaci  wyrazili  zgodę  na  kandydowanie  na  stanowisko  Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy Mielnik.

W wyniku przeprowadzenia czynności wyborczych komisja skrutacyjna przedstawiła 
wyniki wyborów i stwierdziła, że nie dokonano wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Mielnik z powodu braku bezwzględnej większości głosów za, któregokolwiek z kandydatów 
niezbędnej do ważności wyboru.  

W głosowaniu tajnym kandydaci otrzymali następującą ilość głosów :

1. Pan Słamomir Pytel - 5 głosów za, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było
2. Pan Władysław Stankiewicz - 7 głosów za, 1 głos przeciw i 1 głos wstrzymujący się

(w załączeniu na str ........ prot.)
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Wobec braku rozstrzygnięcia  przystąpiono do ponownego wyboru  Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy Mielnik.

Podczas  ponownego  zgłaszania  kandydatur  na  stanowisko  Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy Mielnik zgłoszono następujące osoby:

1. Pan Stefan Troc
2. Pan Władysław Stankiewicz 

W wyniku przeprowadzenia czynności wyborczych komisja skrutacyjna przedstawiła 
wyniki wyborów i stwierdziła, że ponownie nie dokonano wyboru 

W głosowaniu  tajnym,  na  14  oddanych  głosów,  13  głosów było  ważnych  i  jeden 
nieważny, a kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów :

1. Pan Stefan Troc - 5 głosów za, 1 głos wstrzymujący się 
2. Pan Władysław Stankiewicz - 7 głosów za, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było

(w załączeniu na str ........ prot.)

 Pan  Władysław Stankiewicz  wobec  braku  ponownego  rozstrzygnięcia  wyborów 
złożył wniosek o przeniesienie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady na następną sesję Rady 
Gminy Mielnik. 

Pan Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie.

Rada Gminy 12 głosami  za,  przy 2 głosach wstrzymujących  się,  przyjęła  wniosek 
Pana  Władysława  Stankiewicza  w  sprawie  przeniesienie  wyboru  Wiceprzewodniczącego 
Rady na następną sesję Rady Gminy Mielnik. 

Do punktu 6.

Pan Sławomir Pytel zgłosił  wniosek  w sprawie  pięcioosobowego  składu Komisji 
Rewizyjnej. Poparł go stwierdzeniem, że jest to bardzo ważna Komisja i, że większy skład 
Komisji pozwoli na lepszą i efektywniejszą pracę.

Pan Władysław Stankiewicz stwierdził, że jego zdaniem nie ma potrzeby zwiększać 
składu  osobowego  Komisji,  ponieważ  i  tak  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  składa 
Komisja przed całą Radą.

W  głosowaniu  za  pięcioosobowym  składem  Komisji  Rewizyjnej  opowiedziało  się  10 
radnych, 4 radnych było przeciw.

Wniosek  Pana Sławomira  Pytla  dotyczący  pięcioosobowego  składu  Komisji  został 
przyjęty, a tym samym odrzucony został wniosek Pana Władysława Stankiewicza.

Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie swoich kandydatów do Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy.

Zgłoszono następujące kandydatury do Komisji Rewizyjnej:
1. Pana Antoniego Soszko
2. Pana Sławomira Pytla
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3. Panią Aliną Hackiewicz-Stępień
4. Pana Zbigniewa Jonio
5. Pana Macieja Mormola
6. Pana Lucjana Kożuchowskiego

Wszyscy kandydaci oprócz Pana Sławomira Pytla wyrazili zgodę na kandydowanie do 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił kandydatów do Komisji i zaproponował 
głosowanie nad całym pięcioosobowym składem Komisji Rewizyjnej.

Rada  Gminy,  przy  obecności  14  radnych,  12  głosami  za,  przy  2  głosach 
wstrzymujących się podjęła uchwałę  Nr III/2/10 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy.

(w załączeniu na str ........ prot.)

Do punktu 7.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że akces do pracy w Komisji Finansowo-
Budżetowej Rady Gminy zgłosili następujący radni:

1. Pan Władysław Stankiewicz
2. Pan Stefan Troc
3. Pani Olga Pogrebniak
4. Pan Sławomir Leoniuk
5. Pan Witold Terebun
6. Pan Stanisław Drozdowski
7. Pan Lucjan Kożuchowski

Pan  Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  skład  Komisji  Finansowo-
Budżetowej Rady Gminy.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr III/3/10 w
sprawie powołania Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy.

(w załączeniu na str………prot.)

Do punktu 8.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  w skład  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego 
Rady Gminy zgłosili chęć pracy następujący radni:

1. Pan Władysław Stankiewicz
2. Pan Stefan Troc
3. Pani Maria Boguszewska
4. Pan Kazimierz Tobota
5. Pan Witold Terebun
6. Pan Sławomir Pytel
7. Pani Alina Hackiewicz-Stępień
8. Pan Antoni Soszko
9. Pan Sławomir Leoniuk
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Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr III/4/10 w
sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy.

(w załączeniu na str ........ prot.)

Do punktu 9.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  akces  do  pracy  w  Komisji  ds. 
Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy zgłosili następujący radni:

1. Pan Kazimierz Tobota
2. Pani Maria Boguszewska
3. Pani Olga Pogrebniak
4. Pan Sławomir Pytel
5. Pan Maciej Mormol
6. Pan Stanisław Drozdowski
7. Pan Zbigniew Jonio

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr III/5/10 w
sprawie powołania Komisji ds. Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

(w załączeniu na str ........ prot.)

Do punktu 10.

Pan  Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  aby  głosowanie  na  przewodniczących 
poszczególnych komisji odbywało się poprzez głosowanie na zgłoszone kandydatury. 

Rada Gminy 12 głosami  za,  przy 2 głosach wstrzymujących  się,  przyjęła  wniosek 
Pana  Przewodniczącego  Rady  w  sprawie  głosowania  na  poszczególne,  zgłoszone 
kandydatury.

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono następujące kandydatury:
1. Antoni Soszko
2. Lucjan Kożuchowski

Obaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.

Wobec znacznej  większości  głosów, jakie  otrzymał  Pan Antoni  Soszko (9 głosów za  i  5 
głosów wstrzymujących sie), głosowanie na drugiego kandydata stało się bezzasadne.

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej wybrany został Pan Antoni Soszko.

Na Przewodniczącego Komisji Finansowo-Budżetowej zgłoszono następujące kandydatury:
1. Stanisław Drozdowski
2. Lucjan Kożuchowski

Radni głosowali na poszczególnych kandydatów w sposób następujący:
Pan Stanisław Drozdowski otrzymał 2 głosy za
Pan Lucjan Kożuchowski otrzymał 10 głosów za

Przewodniczącym  Komisji  Finansowo-Budżetowej  wybrany  został  Pan  Lucjan 
Kożuchowski (10 głosów za).
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Na  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  zgłoszono  następujące 
kandydatury:

1. Kazimierz Tobota
2. Stefan Troc

Radni głosowali na poszczególnych kandydatów w sposób następujący:
Pan Kazimierz Tobota otrzymał 6 głosów za
Pan Stefan Troc otrzymał 7 głosów za

Przewodniczącym  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  wybrany  został  Pan  Stefan 
Troc. 

Na  Przewodniczącego  Komisji  ds.Organizacyjnych,  Społecznych  i  Obywatelskich 
zgłoszono następujące kandydatury:

1. Zbigniew Jonio
2. Maria Boguszewska

Radni głosowali na poszczególnych kandydatów w sposób następujący:
Pan Zbigniew Jonio otrzymał 5 głosów za
Pani Maria Boguszewska otrzymała 8 głosów za

Przewodniczącym  Komisji  ds.  Organizacyjnych,  Społecznych  i  Obywatelskich 
wybrana została Pani Maria Boguszewska.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr III/6/10 w 
sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy Mielnik.

(w zał. na st.......prot.)

Do punktu 11.

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  miesięcznego  Wójta  Gminy 
Mielnik przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy.

Pan  Wójt  Gminy zaproponował  obniżkę  swego  wynagrodzenia  i  przedstawił 
propozycję zmiany do uchwały.

Pan  Przewodniczący  Rady zaprosił  radnych  do  dyskusji  i  składania  propozycji 
dotyczących wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy. 

Pan  Władysław  Stankiewicz  oraz  Pan  Stefan  Troc  zaproponowali  aby  przychylić  się  do 
propozycji Pana Wójta.

Przewodniczący  Rady przedstawił  projekt  uchwały  z  naniesionymi  poprawkami 
uwzględniającymi propozycję Wójta Gminy i poddał pod głosowanie.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr III/7/10 w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Mielnik. 

(w załączeniu na str ........ prot.)
Do punktu 12.
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Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru 
przedstawiciela Gminy Mielnik do Rady Społecznej SP ZOZ w Siemiatyczach, jak również 
przybliżył zadania takiej rady.

Na przedstawiciela Gminy Mielnik do Rady zgłoszono następujące kandydatury:
1. Alina Hackiewicz-Stępień
2. Zbigniew Jonio

Pan Zbigniew Jonio nie wyraził  zgody na kandydowanie.  Wobec braku zgłoszenia innych 
kandydatów  Pan  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  kandydaturę  Pani  Aliny 
Hackiewicz-Stępień.

Rada Gminy 11 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę Nr 
III/8/10  w sprawie  wyboru przedstawiciela Gminy Mielnik do Rady Społecznej SP ZOZ w 
Siemiatyczach.

(w załączeniu na str ........ prot.)

Do punktu 13.

Odpowiedź na interpelację Nr 1/10 Pani Barbary Hackiewicz-Stępień
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy
W przyszłym roku zostanie na pewno wykonane proponowane oświetlenie w Niemirowie.

Odpowiedź na interpelację Nr 2/10 Pana Stefana Troca
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy
W sprawie przywrócenia kursu autobusu zostaną podjęte jak najszybsze działania i na pewno 
coś zostanie zrobione.
Na pytanie drugie – odpowiedź na piśmie.

Odpowiedź na interpelację Nr 3/10 Pana Władysława Stankiewicza
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy
Widzę  kilka  możliwości  rozwiązania  tego  problemu,  wrócimy do regulaminu  utrzymania 
porządku  i  czystości  na  terenie  gminy,  wystąpimy  z  informacją  i  przypomnieniem  do 
mieszkańców.

Odpowiedź na interpelację Nr 4/10 Pana Zbigniewa Jonio
Pan Tomasz Gorochowicz – Z-ca Wójta 
Oświetlenie jest sterowane zegarem astronomicznym i zależy od wschodu i zachodu słońca, 
zmienia  się  automatycznie.  Jesienią  było  regulowane,  ale  teraz  należałoby  przyjrzeć  się 
sprawie ponownie.

Odpowiedź na zapytania Pani Marii Boguszewskiej
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy
Woda z wodociągu jest już wolna od bakterii.

Odpowiedź na zapytanie Pani Barbary Hackiewicz-Stępień
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy
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Przyszłościowo dekoracje  świąteczne będą w każdej  wsi,  a w tym roku z braku zarówno 
czasu jak i środków będą dwie duże choinki w Mielniku i jedna zaplanowana jest również w 
Niemirowie.

Do punktu 14.

Pan Przewodniczący Rady złożył  życzenia owocnej pracy na swoich stanowiskach nowo 
wybranym  przewodniczącym  i  członkom  Komisji.  Poinformował  radnych  o  ich  prawach 
wynikających z art.25 ust.1,2 i 3 ustawy o samorządzie gminnym, jak również przypomniał o 
terminowym złożeniu oświadczeń majątkowych.

Pan  Tomasz  Gorochowicz  –  Z-ca  Wójta  przedstawił  informację  o  zagrożeniu 
przeciwpowodziowym w związku z podwyższonym stanem wody na rzece Bug. Stwierdził, 
że  bezpośrednie  zagrożenie  na terenie  Gminy Mielnik  na dzień dzisiejszy nie  istnieje  ale 
rzeka  Bug  jest  stale  monitorowana  przez  pracownika,  odpowiedzialnego  za  te  sprawy w 
Urzędzie Gminy i prosił sołtysów oraz radnych o sygnalizowanie o wszelkich zagrożeniach, 
podtopieniach itp. jakie mogłyby się pojawić.

Pan Wacław Malon 
Czy może już coś Pan powiedzieć na temat funduszu sołeckiego na 2011 rok?

Pan Wójt Gminy
Nie miałem jeszcze ani czasu, ani możliwości aby się wgłębić w fundusz sołecki na 2011 rok.

Pani Olga Pogrebniak
Czy możliwe jest przesunięcie zadań w funduszu sołeckim i zakup dekoracji świątecznych?

Pan Wójt Gminy
Nie można w funduszu sołeckim zmienić zadania.

Pan Stefan Troc
Chciałbym, aby rozpoczęta sprawa przydomowych oczyszczalni była nadal kontynuowana i, 
czy  po  zmianie  ustawy  można  by  było  dofinansować  z  budżetu  gminy  budowę  takiej 
przydomowej oczyszczalni?
W Moszczonie Królewskiej wybudowano ze środków funduszu sołeckiego zadaszoną altanę, 
czy możliwe jest jej zabezpieczenie przed śniegiem?

Pan Wójt Gminy
Proszę opracować propozycję pomocy w sprawie przydomowych oczyszczalni, my postaramy 
się w tej sprawie pomóc.
Odnośnie wiaty, działania zmierzające do jej zabezpieczenia zostaną podjęte jak najszybciej.

Pan Kazimierz Zalewski
Na pewnym odcinku wodociągu w Tokarach woda zawiera bardzo dużo osadu, jest biała i nie 
nadaje się do spożycia. Załączam słoik z wodą i proszę o podjęcie działań w tej sprawie.

Pan Wójt Gminy
Na pewno zajmiemy się tym problemem.
Pan Wiesław Piotrowski
Czy na kolektory słoneczne są jakieś dopłaty?
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Pan Wójt Gminy
Z naszym udziałem nie ma, co do innych nie wiem, ale w najbliższym czasie postaram się 
uzupełnić swoją wiedzę na ten temat.

Do punktu 15.

Wobec wyczerpania porządku obrad III sesji Rady Gminy Mielnik Przewodniczący 
Rady złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne, podziękował radnym i gościom za 
udział w sesji i zamknął jej posiedzenie.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:
Jolanta Galecka                                                                  
                                                                                            Przewodniczący Rady

                                                                                                  Jan Zduniewicz


